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W imieniu mieszkarlc6w Woclawka zwrdcarr' sig z uprzejmq pro3b4 o ujQcie w

bud2ecie Miasta Wloctawek na rok 2024 budowq wybiegu dla ps6w w Parku rm.

Wadyslawa tr-okietka. Wielu mieszkanc6w naszej dzielnicy SROOtrrttpSCfS posiada psy i
czgsto sygnalizowali pot.zebg utworzenia rniej sca, gdzie moimabyloby bawii sig z nimi, czy

bezprecztie spuSci6 ze smyczy. Mieszkancy sugeruj4 2e taki wybieg m6glby powstaO w

Parku im. wadyslawa Lokietka. okoliczne ulice, alejki parkowe i trawniki stan4 si9

natomiast miejscem do spacer6w rodzin z dzieimi. Czworonogi na wybiegu bqdq mogty

zaspokajai swoj4 potrzebg zabaw. Wybieg dla ps6w ponaoli na zaspokojenie naturahej

potrzeby kontaktu z innymi psami co wplynie na polepszenie komunikacji z innymi

czworonogami nie zakl6caj4c przy tW spokoju spacerowrcz6w, czy bawi4cych sig &ieci na

placach zabaw.

Wybudowanie wybiegu dla ps6w w Parku im. Wadyslawa Lokietka przyczyni sig do

zwigkszenia bezpieczenstwa publicznego eliminuj4c przypadki niezgodne z prawem

wlpuszczania ps6w na terenach do tego nieprzystosowanych. Budowa wybiegu poaroli na

bezpiecnte,,wybieganie si9 ps6w". Dodatkowo zrnniejszy siE zuiecqszczenie miasta psimi

odchodami.

Przewidpvany koszt - okolo 10.000 zl
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